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Protokół 

Protokół z XXXV Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota, która odbyła się w dniu 

26.01.2021 r. w trybie zdalnym w Urzędzie Gminy Białe Błota, ul. Guliwera 4a. 

Sesja trwała: od godziny 14:00 do godziny 18:40.  

Sesję prowadził: Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz. 

Sekretarz obrad: Wiceprzewodniczący Rady Gminy Henryk Sykut. 

Protokolant posiedzenia: Agnieszka Laskowska. 

Przebieg sesji został transmitowany, utrwalony za pomocą urządzenia rejestrującego obraz  

i dźwięk i stanowi załącznik do niniejszego protokołu, który jest informacją publiczną. 

W sesji udział wzięli:  

1. Radni Gminy Białe Błota; 

2. Wójt Dariusz Fundator; 

3. Zastępca wójta Anna Jankowska-Cepak; 

4. Sekretarz Gminy Ewa Galicka; 

5. Skarbnik Katarzyna Strzygocka- Kowalska; 

6. Radca Prawny Maciej Dalka; 

7. Pracownicy Urzędu Gminy Białe Błota. 

W obradach sesji uczestniczyli wszyscy radni Rady Gminy Białe Błota. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie XXXV Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota, powitanie oraz 

stwierdzenie quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXIV Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota 

4. Ustalenia w sprawie porządku obrad. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach w okresie międzysesyjnym. 

6. Przedstawienie sprawozdania za 2020 r. przez Przewodniczących poszczególnych 

Komisji.  

1) Komisja Budżetu i Finansów; 

2) Komisja Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska; 

3) Komisja Rewizyjna; 

4) Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu; 

5) Komisja Skarg, Wniosków i Petycji; 

7. Informacja Wójta Gminy z wykonania uchwał w okresie między sesjami. 

8. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie przyjęcia „Rocznego Programu współpracy Gminy Białe Błota na 2021 r. 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie.”  
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2) w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego do Spraw Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w Gminie 

Białe Błota oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy 

Społecznej w Białych Błotach. 

4) w sprawie wprowadzenia przepisów porządkowych związanych z przewozem osób i 

ładunków taksówkami na terenie gminy Białe Błota. 

5) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym gruntu 

niezbędnego dla poprawienia warunków zagospodarowania nieruchomości 

przyległej. 

6) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym gruntu 

niezbędnego dla poprawienia warunków zagospodarowania nieruchomości 

przyległej. 

7) w sprawie określenia zasad zwiększania środków funduszu sołeckiego dla 

wszystkich sołectw Gminy Białe Błota. 

8) w sprawie wyboru II Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Białe Błota. 

9) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Budżetu i Finansów Rady 

Gminy Białe Błota, ustalenia przedmiotu jej działania oraz składu osobowego w 

kadencji 2018-2023.  

10) w sprawie rozpatrzenia skargi Nr BRG.1510.11.2020 na działalność Wójta Gminy 

Białe Błota.  

9. Interpelacje i zapytania radnych wraz z odpowiedziami.  

10. Wolne wnioski i zapytania wraz z odpowiedziami.  

11. Zakończenie obrad XXXV Sesji VIII Kadencji. 

Ad. 1. Otwarcie XXXV Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota, powitanie oraz 

stwierdzenie quorum 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz otworzył XXXV posiedzenie Sesji Rady 

Gminy. 

Ad. 2. Wybór sekretarza obrad. 

Na sekretarza obrad zaproponowano radnego Henryka Sykuta. 

 

Głosowano w sprawie: 
Wybór sekretarza obrad radnego Henryka Sykuta.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek 

Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, 

Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Magdalena Sznajder, Katarzyna 

Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski. 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Henryk Sykut 

 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Krzyżanowski 

 

Sekretarzem obrad został wybrany radny Henryk Sykut. 

Ad 3. Przyjęcie protokołu z XXXIV Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota. 

Przewodniczący poinformował, że były uwagi radnej Ilony Nowakowskiej, zostały one 

przyjęte. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XXXIV Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek 

Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, 

Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, 

Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski. 

 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Krzyżanowski 

 

Protokół z obrad XXXIV Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota został przyjęty. 

 

Ad 4. Ustalenia w sprawie porządku obrad. 

 

Przewodniczący zaproponował, aby do porządku obrad wprowadzić projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Białe Błota oraz 

ustalenia jej składu osobowego w kadencji 2018-2023.  

 

Radny Sławomir Ossowski złożył wniosek o wycofanie z porządku obrad pkt 8 projektu 

uchwały w sprawie wyboru II Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Białe Błota.  

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wprowadzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Białe Błota oraz ustalenia jej składu osobowego w kadencji 2018-

2023.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek 

Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, 

Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, 

Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski. 

NIEOBECNI (1) 

Jacek KrzyżanowskI 

Zmiana do porządku obrad została przyjęta. 

Radna Maria Wolsztyńska poinformowała, że przychyla się do wniosku radnego Sławomira 

Ossowskiego. Radna Magdalena Sznajder zadała pytanie, czy Urząd przygotował się 

technicznie do tego głosowania, które ma być w trybie tajnym? Kierownik Referatu 

Organizacyjnego Łukasz Czyżewski odpowiedział, że głosowanie zostało przygotowane w 

trybie tajnym i jest taka techniczna możliwość poprzez e-sesję przeprowadzenia takiego 

głosowania. Radny Krzysztof Michalak i radna Aleksandra Lubońska poinformowali, że 

przychylają się również do wniosku radnego Sławomira Ossowskiego. Radca prawny Maciej 

Dalka poinformował, że informatyk potwierdził w firmie zapewniającej oprogramowanie do 

głosowania, że to oprogramowanie zawiera moduł umożliwiający przeprowadzenia 

głosowania tajnego. Osoby trzecie nie mają żadnej możliwości odczytu oddanych głosów. 

Kierownik Referatu Organizacyjnego poinformował, że istnieje możliwość zabezpieczenia 

głosowania kodem pin, jednak nie jest to możliwe do wykonania na dzisiejszym posiedzeniu. 

Informatyk Mirosław Jakubowski potwierdził, że nie ma możliwości odczytu wyników 

głosowania imiennego przez osoby trzecie.  

Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego Sławomira Ossowskiego o wycofanie z porządku obrad projektu pkt 8 

uchwały w sprawie wyboru II Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Białe Błota.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Bronisław Balcerowski, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, 

Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Krzysztof Michalak, Sławomir Ossowski, Maria 

Wolsztyńska 

PRZECIW (11) 

Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Piotr Mądrzyński, 

Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, 

Katarzyna Tomicka, Łukasz Wyszomirski 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Krzyżanowski 

 

Zmiana do porządku obrad nie została przyjęta. 
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Głos zabrał radny Krzysztof Kocikowski w temacie uchwały w sprawie określenia zasad 

zwiększania środków funduszu sołeckiego dla wszystkich sołectw Gminy Białe Błota. 

Głosowano w sprawie: 
Ustalenia w sprawie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek 

Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, 

Aleksandra Lubońska, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir 

Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz 

Wyszomirski 

PRZECIW (1) 

Piotr Mądrzyński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sławomir Ossowski 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Krzyżanowski 

 

Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący złożył sprawozdanie z działalności międzysesyjnej. 

Rada Gminy Białe Błota złożyła podziękowanie za współpracę i gratulacje z okazji przejścia 

na emeryturę dla byłej Skarbnik Gminy Białe Błota p. Lucyny Krasulak. 

Przewodniczący ogłosił piętnaście minut przerwy. 

Obrady wznowiono po zakończeniu przerwy. 

Ad. 6. Przedstawienie sprawozdania za 2020 r. przez Przewodniczących poszczególnych 

Komisji. 

 

1) Komisja Budżetu i Finansów; 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Ilona Nowakowska przedstawiła sprawozdanie 

z działalności Komisji za 2020 r. 

 

2) Komisja Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska; 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska Łukasz 

Wyszomirski przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji za 2020 r. 

 

3) Komisja Rewizyjna; 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Sławomir Ruge przedstawił sprawozdanie z działalności 
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Komisji za 2020 r. 

 

4) Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu; 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu Karolina 

Lachowicz przedstawiła sprawozdanie z działalności Komisji za 2020 r. 

 

5) Komisja Skarg, Wniosków i Petycji; 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Magdalena Sznajder przedstawiła 

sprawozdanie z działalności Komisji za 2020 r. 

 

Ad. 7. Informacja Wójta Gminy z wykonania uchwał w okresie między sesjami. 

Wójt Gminy Białe Błota Dariusz Fundator złożył sprawozdanie z wykonania uchwał w 

okresie między sesjami. 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwał: 

 

1) w sprawie przyjęcia „Rocznego Programu współpracy Gminy Białe Błota na 2021 r. z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie.” 

 

Radny Henryk Sykut zadał pytanie, jakie środki były przeznaczone na ten cele w roku 2020? 

Sekretarz Gminy Ewa Galicka udzieliła odpowiedzi, że były to środki w kwocie 696 000,00 

zł. Wzrost kwoty w roku 2021 wynika z wydatków na pomoc społeczną.  

Przewodniczący Rady Gminy zaznaczył nieobecność radnej Karoliny Lachowicz. 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie przyjęcia „Rocznego Programu współpracy Gminy Białe Błota na 2021 r. z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie.”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek 

Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, 

Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, 

Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

NIEOBECNI (1) 

Karolina Lachowicz 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.1.2021 w sprawie przyjęcia 

„Rocznego Programu współpracy Gminy Białe Błota na 2021 r. z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie.” 
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2) w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego do Spraw Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w Gminie Białe Błota 

oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 

 

Radny Łukasz Wyszomirski zadał pytanie o opinię właściwej komisji w temacie ww. projektu 

uchwały. Radna Maria Wolsztyńska odpowiedziała, że brała udział w posiedzeniu tej Komisji 

i Komisja nie miała żadnych zastrzeżeń co do projektu uchwały w sprawie trybu i sposobu 

powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego do Spraw 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w Gminie Białe Błota oraz szczegółowych warunków 

jego funkcjonowania. Radna Maria Wolsztyńska zgłosiła problemy techniczne podczas obrad 

sesji w zakresie tabletów i połączenia internetowego. Głos zabrał radny Piotr Mądrzyński w 

temacie powrotu do normalnego, stacjonarnego trybu obradowania Rady Gminy.  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że ze strony organizatorów spotkania 

technicznie jest wszystko w porządku. Wójt Gminy zabrał głos w temacie powrotu do 

stacjonarnych obrad tłumacząc, że w tej chwili dalej jest stan pandemiczny i rozwiązania 

techniczne pozwalają na obradowanie zdalne. Jest możliwość zabezpieczenia miejsca w 

budynku Urzędu Gminy dla radnych, którzy mają kłopoty techniczne bądź z połączeniem 

internetowym. Radny Jacek Krzyżanowski poinformował, że radna Karolina Lachowicz ma 

problemy z połączeniem internetowym. 

 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego do Spraw Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w Gminie Białe Błota 

oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek 

Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, 

Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, 

Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

NIEOBECNI (1) 

Karolina Lachowicz 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.2.2021 w sprawie trybu i sposobu 

powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego do Spraw 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w Gminie Białe Błota oraz szczegółowych warunków 

jego funkcjonowania. 

 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy 

Społecznej w Białych Błotach. 

 

Głosowano w sprawie: 
zmieniająca uchwałę w sprawie nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w 

Białych Błotach. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek 

Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, 

Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, 

Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

NIEOBECNI (1) 

Karolina Lachowicz 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.3.2021 zmieniająca uchwałę w 

sprawie nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Białych Błotach. 

 

4) w sprawie wprowadzenia przepisów porządkowych związanych z przewozem osób i 

ładunków taksówkami na terenie gminy Białe Błota. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zgłosiła się pierwsza osoba, która chce 

zarejestrować taksówkę w Białych Błotach i że jest to historyczna chwila. Radny Łukasz 

Wyszomirski również podkreślił historyczność tej chwili, także poprzez wyznaczenie 

specjalnego miejsca dla postoju taksówek w Białych Błotach. 

 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie wprowadzenia przepisów porządkowych związanych z przewozem osób i 

ładunków taksówkami na terenie gminy Białe Błota. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek 

Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, 

Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, 

Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

NIEOBECNI (1) 

Karolina Lachowicz 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.4.2021 w sprawie wprowadzenia 

przepisów porządkowych związanych z przewozem osób i ładunków taksówkami na terenie 

gminy Białe Błota. 
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5) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym gruntu niezbędnego dla 

poprawienia warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej. 

 

Radny Łukasz Wyszomirski opowiedział o nieruchomości, której dotyczy ww. projekt 

uchwały. Komisja po wysłuchaniu opinii p. Kornelii Łukaszewskiej była za przyjęciem 

projektu tejże uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym gruntu niezbędnego dla 

poprawienia warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek 

Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, 

Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, 

Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

NIEOBECNI (1) 

Karolina Lachowicz 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.5.2021 w sprawie wyrażenia zgody 

na sprzedaż w trybie bezprzetargowym gruntu niezbędnego dla poprawienia warunków 

zagospodarowania nieruchomości przyległej. 

 

6) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym gruntu niezbędnego dla 

poprawienia warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej. 

 

Radny Łukasz Wyszomirski opowiedział, że przy tym projekcie chodzi o uregulowanie 

własności drogi, która biegnie przez pole 6P/U. Sprzedaż dotyczy tylko tego fragmentu drogi, 

biegnie tam rów melioracyjny. Komisja po wysłuchaniu opinii p. Kornelii Łukaszewskiej była 

za przyjęciem projektu tejże uchwały. Projekt dotyczy fragmentu ul. Wyczynowej- drogi 

wewnętrznej. 

 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym gruntu niezbędnego dla 

poprawienia warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek 

Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, 

Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona 
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Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, 

Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

NIEOBECNI (1) 

Karolina Lachowicz 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.6.2021 w sprawie wyrażenia zgody 

na sprzedaż w trybie bezprzetargowym gruntu niezbędnego dla poprawienia warunków 

zagospodarowania nieruchomości przyległej. 

 

7) w sprawie określenia zasad zwiększania środków funduszu sołeckiego dla wszystkich 

sołectw Gminy Białe Błota. 

Radny Sławomir Ruge przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie określenia 

zasad zwiększania środków funduszu sołeckiego dla wszystkich sołectw Gminy Białe Błota. 

Radny Sławomir Ruge nie zgodził się z negatywną opinią do projektu uchwały wydaną przez 

Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygockiej- Kowalskiej. Radny Łukasz Wyszomirski wyraził 

opinię o projekcie uchwały, a także o negatywnej opinii wydanej przez Skarbnik Gminy. Głos 

zabrał Wójt Gminy Dariusz Fundator opowiadając o założeniach budżetu obywatelskiego i o 

sondzie przeprowadzonej wśród mieszkańców. Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka- 

Kowalska przedstawiła swoją negatywną opinię do projektu uchwały. Radca prawny Maciej 

Dalka potwierdził, że uchwała pod względem formalno- prawnym jest przygotowana 

poprawnie. Podkreślił także, że nie sprawdza uchwał pod względem merytorycznym.  

Głosowano w sprawie: 
w sprawie określenia zasad zwiększania środków funduszu sołeckiego dla wszystkich sołectw 

Gminy Białe Błota. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek 

Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Aleksandra Lubońska, 

Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir 

Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz 

Wyszomirski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Sławomir Ossowski 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.7.2021 w sprawie określenia zasad 

zwiększania środków funduszu sołeckiego dla wszystkich sołectw Gminy Białe Błota. 

 

8) w sprawie wyboru II Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Białe Błota. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował kandydatkę na II wiceprzewodniczącą Rady 

Gminy panią radną Annę Banaszek. Radna Anna Banaszek wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Radna Maria Wolsztyńska zaproponowała kandydata na II wiceprzewodniczącego Rady 
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Gminy pana radnego Krzysztofa Kocikowskiego. Radny Krzysztof Kocikowski wyraził 

zgodę na kandydowanie. Radny Łukasz Wyszomirski zaproponował kandydata na II 

wiceprzewodniczącego Rady Gminy pana radnego Sławomira Ossowskiego. Radny Sławomir 

Ossowski nie wyraził zgody na kandydowanie.  

Radny Krzysztof Michalak podkreślił, że nie jest potrzebny II wiceprzewodniczący. Głos 

zabrała Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka- Kowalska wyrażając negatywną opinię dot. 

projektu uchwały w sprawie wyboru II Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Białe Błota. 

Przewodniczący Rady Gminy odpowiedział, że Rada Gminy ma środki w swoim budżecie, w 

innych działach, gdzie można je przesunąć, jeśli nie- RIO da taką informację. Koszt roczny to 

ok. 4 500,00 zł do końca roku 2021.  

Przewodniczący ogłosił pięć minut przerwy. 

Obrady wznowiono po zakończeniu przerwy. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Skarbnik Gminy Katarzyną Strzygocką- Kowalską o 

przygotowanie na przyszłą sesję poprawek do budżetu na tą kwotę 4 506,64 zł z Działu 750 

Rozdział 75023 par. 4010, żeby zabezpieczyć tę kwotę. 

Radca prawny Maciej Dalka zaopiniował formę głosowania zdalnego tajnego, wymaganego 

przy wyborze II wiceprzewodniczącego konsultując ją z firmą obsługującą oprogramowanie.  

Głosowano wniosek w sprawie: 
w sprawie wyboru kandydata na funkcję II Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Białe Błota..  

 

Wyniki głosowania 
Anna Banaszek: 11, Krzysztof Kocikowski: 6, wstrzymuję się: 4, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Kandydatura radnej Anny Banaszek przeszła do II etapu, tj. głosowania w sprawie wyboru II 

wiceprzewodniczącego.  

 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie wyboru II Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Białe Błota..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.8.2021 w sprawie wyboru II 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Białe Błota. 

Przewodniczący Rady Gminy jeszcze raz przypomniał Skarbnik Gminy Katarzynie 

Strzygockiej- Kowalskiej, aby wprowadzić na przyszłej sesji poprawki do budżetu na 2021 r. 

z Działu 750 Rozdział 75023 par. 4011, żeby tą kwotę 4 506,64 zł przeznaczyć na 

doposażenie diety radnych, jeżeli chodzi o stanowisko II Wiceprzewodniczącego. Skarbnik 

Gminy oprosiła o złożenie wniosku formalnie, na piśmie. 

9) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Budżetu i Finansów Rady Gminy Białe 

Błota, ustalenia przedmiotu jej działania oraz składu osobowego w kadencji 2018-2023. 
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Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 

powołania Komisji Budżetu i Finansów Rady Gminy Białe Błota, ustalenia przedmiotu jej 

działania oraz składu osobowego w kadencji 2018-2023. Zaznaczył, że radna Maria 

Wolsztyńska i radna Kamilla Grzelak zgłosiły chęć wstąpienia do Komisji Budżetu i 

Finansów. Radna Patrycja Harczenko- Staszewska zadała pytanie radnej Marii Wolsztyńskiej 

i radnej Kamilli Grzelak- dlaczego akurat wybrały Komisje Budżetu i Finansów? Radna 

Kamilla Grzelak odpowiedziała, że taką podjęła decyzję, Nowy Rok, nowe wyzwania i 

chciałaby się sprawdzić w Komisji Budżetu i Finansów. Głos zabrała radna Ilona 

Nowakowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów stwierdzając, że 10 osób w 

Komisji to wystarczająca liczba. Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że każdy ma 

prawo przystąpić do której komisji chce. Radna Maria Wolsztyńska odpowiedziała, że kieruje 

się troską o dobro mieszkańców, nie jest nowicjuszką, radny ma prawo wybrać komisję, w 

której chce pracować.  

 

Głosowano w sprawie: 
zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Budżetu i Finansów Rady Gminy Białe 

Błota, ustalenia przedmiotu jej działania oraz składu osobowego w kadencji 2018-2023..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bronisław Balcerowski, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, 

Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, 

Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Sławomir Ossowski, Maria Wolsztyńska 

PRZECIW (8) 

Anna Banaszek, Patrycja Harczenko-Staszewska, Piotr Mądrzyński, Ilona Nowakowska, 

Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Łukasz Wyszomirski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sławomir Ruge 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.9.2021 zmieniająca uchwałę w 

sprawie powołania Komisji Budżetu i Finansów Rady Gminy Białe Błota, ustalenia 

przedmiotu jej działania oraz składu osobowego w kadencji 2018-2023. 

 

10) w sprawie rozpatrzenia skargi Nr BRG.1510.11.2020 na działalność Wójta Gminy Białe 

Błota. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odpowiedziała, że Komisja uznała skargę 

za zasadną. Głos zabrał radca prawny Maciej Dalka- przedstawił zastrzeżenia do uzasadnienia 

projektu uchwały. Zaopiniował uchwałę pod względem formalno- prawnym jako prawidłową, 

jednak w ocenie mecenasa skarga jest bezzasadna. 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie rozpatrzenia skargi Nr BRG.1510.11.2020 na działalność Wójta Gminy Białe 

Błota. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Aleksandra Lubońska, Zbigniew Moroz, 

Ilona Nowakowska, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna 

Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

PRZECIW (2) 

Jacek Krzyżanowski, Sławomir Ossowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Bronisław Balcerowski, Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.10.2021 w sprawie rozpatrzenia 

skargi Nr BRG.1510.11.2020 na działalność Wójta Gminy Białe Błota. 

11) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Białe Błota 

oraz ustalenia jej składu osobowego w kadencji 2018-2023. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Białe Błota oraz ustalenia jej składu osobowego 

w kadencji 2018-2023. Radny Łukasz Wyszomirski zgłosił chęć członkostwa w Komisji 

Rewizyjnej. 

Głosowano w sprawie: 
zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Białe Błota oraz 

ustalenia jej składu osobowego w kadencji 2018-2023..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek 

Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, 

Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew 

Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski. 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.11.2021 zmieniającą uchwałę w 

sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Białe Błota oraz ustalenia jej składu 

osobowego w kadencji 2018-2023. 

 

Ad. 9. Interpelacje i zapytania radnych wraz z odpowiedziami. 

 

Radna Patrycja Harczenko- Staszewska: 
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Wnosi o możliwość uczestnictwa i wypowiedzi dla sołtysów w czasie Sesji Rady Gminy 

Białe Błota odbywającej się w trybie zdalnym. 

Przewodniczący Rady Gminy odpowiedziała, że sołtysi zostali poinformowani i zaproszeni na 

dzisiejszą sesję. Jest to już wprowadzone, nie jest potrzebny wniosek. 

 

Radna Ilona Nowakowska: 

Czy Pani Wicewójt ma dużą satysfakcję z wytykania błędów na Facebooku osobom, których 

nie darzy sympatią? 

Zastępca Wójta Anna Jankowska- Cepak odpowiedziała, że wszystkich radnych darzy 

ogromną sympatią, nie sprawia jej satysfakcji wytykanie błędów, jeżeli uwaga została 

zwrócona to jedynie z troski o poprawność uchwalenia uchwały budżetowej. 

 

Radna Magdalena Sznajder: 

Wniosek dotyczący oświetlenia drogi serwisowej wzdłuż sołectwa Ciele. 

Wójt Gminy Dariusz Fundator odpowiedział, że prace zostały zgłoszone do operatora, prace 

są w trakcie, awaria jest bardzo rozległa. Prace polegają na wyłączaniu systematycznie 

kolejnych sekcji. Do końca miesiąca awaria powinna zostać usunięta. 

Czy Wójt przewiduje wprowadzenie sesji w trybie stacjonarnym? 

Wójt Gminy Dariusz Fundator odpowiedział, że w dalszym ciągu jest stan epidemiczny, co 

utrudnia organizację sesji w trybie stacjonarnym. Radni kierowali wcześniej pismo w zakresie 

zorganizowania obrad w  trybie zdalnym. Jeśli tylko stosowne przepisy w tym zakresie się 

zmienią, to zostaną zorganizowane obrady w trybie stacjonarnym. 

 

Radny Łukasz Wyszomirski: 

Wnosi o udzielenie głosu sołtysom w punkcie przed uchwałami. 

Przewodniczący Rady Gminy odpowiedział, że jest możliwość, aby sołtysi brali udział w 

zdalnych obradach sesji. Jeśli są projekty uchwał dotyczące sołectw, mogą brać udział w 

dyskusji nad danym projektem uchwały. Jeśli są problemy techniczne, sołtysi powinni 

zwrócić się do BRG. 

 

Radny Piotr Mądrzyński: 

Kto zaprojektował budżet GCK, że wzrósł on aż 350 %? Jakie imprezy będą organizowane? 

Wójt Gminy Dariusz Fundator odpowiedział, że plan wydatków budżetowych  GCK został 

przekazany na tablety radnym w grudniu, przed sesją. Nie chodzi o tylko imprezy typu Święto 

Gminy, tylko o organizację wszystkich zajęć kulturalnych organizowanych przez GCK. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz:  

Wniosek do Wójta o remont ulicy, którą zgłaszał Andrzej Szmytka w zakresie studzienek 

chłonnych. 

Wójt Gminy Dariusz Fundator odpowiedział, że przetarg na wyłonienie wykonawcy został 

zakończony. Firma zacznie realizacje zaraz po prawie warunków pogodowych. Przetarg jest 

rozstrzygnięty, firma wyłoniona. 

Wniosek od właścicieli barów, pubów, lokali gastronomicznych o zwolnienie z podatków, 

opłat koncesyjnych. 

Wójt Gminy Dariusz Fundator poprosił o kierowanie przedsiębiorców do Urzędu Gminy i 

powiedział, że każda sprawa, na podstawie złożonego wniosku jest skrupulatnie rozpatrywana 

i rzetelnie oceniana. 

 

Radny Henryk Sykut złożył wniosek na piśmie. 
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Przewodniczący Rady Gminy zaprosił radnych mający problemy z tabletami, na szkolenie do 

budynku BRG w najbliższy czwartek, na godz. 14:00. 

 

Ad. 10. Wolne wnioski i zapytania wraz z odpowiedziami. 

 

Radny Bronisław Balcerowski: 

Wniosek o wyjaśnienie pisma związanego z finansami przez Dyrektor GCK, które to pismo 

otrzymali członkowie zespołu „Łochowianie”. 

Wójt Gminy Dariusz Fundator odpowiedział, że w dniu wczorajszym tj. 25.01.2021 w 

pracach Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu brała udział 

dyrektor GCK Violetta Drążkowska. Szczegółowo opisała sytuację finansową GCK. Nie 

można dopuścić do sytuacji, w której będziemy jedną z gmin z najniższymi środkami 

przeznaczonymi na kulturę. Głos zabrała radna Ilona Nowakowska, że została przekazana 

dotacja podmiotowa, nie celowa i to dyrektor GCK jest decydująca w zakresie przekazania 

środków.  

 

Ad. 11. Zakończenie obrad XXXV Sesji VIII Kadencji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz zakończył obrady XXXV Sesji Rady Gminy. 

 

 

Przewodniczący 

Rada Gminy Białe Błota 

Jacek Grzywacz 

  

 

 

 

 

 

 

Zgodnie z § 39 ust 2 i 5 Statutu Gminy Białe Błota uwagi do protokołu można wnosić do dnia 

16.02.2021 r. Uwagi można wnosić w formie pisemnej do Przewodniczącego Rady Gminy. 

 


